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Torsdag den 12. oktober 2023 kl. 19.00-21.00 – afdeling Lundby 
 
Deltagere: Kristine, Jens, Kasper, Lars, Janne, Sara, Jonas, Bjørn, Stinne, Lina,  
 
 
Pkt. 1  
Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Godkendt. 
 
Pkt. 2  
Nyt fra skolens ledelse, medarbejdere, elevråd og formand 
Formålet med punktet er at bestyrelsen, fra de fire perspektiver, får et indblik i skolens hverdag 
siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
Elevråd: 
Alle science klasserne har haft et fælles emne om ”rummet”. 
Der er afviklet naturvidenskabsfestival på Svendborg gymnasium med deltagelse af elever fra 
Tåsingeskolen. 
På sidste elevrådsmøde blev der arbejdet med undervisningsmiljøvurderingen, så der kan blive 
oprettet en idebank. 
Næstformanden har deltaget i elevforum, der er for repræsentanter fra alle elevråd fra 
Svendborgs skoler. 
Gruppe 2 og 3 har haft udedage med gode oplevelser i naturen. 
I morgen d. 13/10 afvikles skolernes motionsdag  
9Y har været på lejrskole i Aarhus.  
9X skal afsted på lejrskole efter efterårsferien 
Solo Fitness har givet 5000 kr. til elevrådet i Centerafdelingen. 
 
Skolens ledelse: 
Der har været afviklet fællesskabsdag. 
1AL deltager i et forløb i playspace. 
3. årgang har deltaget i Kahoot-koncert. 
Refotografering er lige afviklet. 
D. 31/10 har skolen udenlandske gæster med fokus på Play@Heart. 
Indsatsen omkring ”Skolen er et særligt sted” omsættes i en særlig happening efter 
efterårsferien. 
D. 2/11 kl. 17 – 19 afvikles dialogmøde sammen med dagtilbud. Lars og Jonas deltager sammen 
med Kasper. Dagsordenen udsendes senere til deltagerne. 
Broens elever har motionsdag i Ulbølle. 
Mange elever i Centerafdelingen har fornøjelse af puslespil. 
Ungdomsklubben i Centerafdelingen har stor tilslutning. 
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Medarbejderne:  
I Centerafdelingen har der været megen fokus på evaluering: UPV for eleverne, APV for 
medarbejderne, nationale overgangstest og de årlige elevplaner. 
Medarbejderne er inviteret i Lego-house lørdag d. 3. februar. 
 
Formand: 
Der er allerede afviklet et dialogmøde. Temaet var, at PPR vil endnu tættere på support af 
medarbejderne på skolerne for at understøtte mangfoldige læringsmiljøer.  
 
Pkt. 3  
Undervisningsmiljøvurdering  
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen på baggrund af første behandlingen godkender 
den reviderede udgave.   
 
Eleverne på skolen har virkelig taget ansvar for opgaverne i Undervisningsmiljøvurderingen. 
 
Skolebestyrelsen godkendte undervisningsmiljøplanen. Den lægges ud på skolens hjemmeside. 
 
Pkt. 4  
Budget 2024   
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen tager stilling til eventuelle budgetpunkter fra SB til 
budget 2024.  
 
Skolerne får tallene for næste års budgetter d. 4. december.  
Det ser ud til, at Tåsingeskolen kan håndtere næste års besparelser via driften.  
 
På MED-møde er der fremsat et ønske om at fortsætte endnu 1 år med, at alle klasser har en 
årlig bustur til et sted på Fyn.  
 
Pkt. 5  
Afdelingsbetegnelser                              
Formålet med punktet er at bestyrelsen drøfter hvordan man gerne vil betegne afdelingerne 
fremadrettet – med særligt fokus på almen og special.  
 
Fremadrettet benævner vi vores 3 afdelinger på Tåsingeskolen: 

- Afdeling Lundby 
- Afdeling Sundhøj 
- Centerafdelingen 

De benævnelser afvender vi allerede på Tåsingeskolens hjemmeside. 
 
Pkt. 6  
Skolerejser og lejrskoler – tilsyn med praksis                             
Formålet med punktet er at bestyrelsen fører tilsyn med den nuværende praksis omkring 
skolerejser og lejrskoler.   
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Punktet sættes på igen til næste møde.  
 
Pkt. 7  
Årshjulet og evt.  
Formålet er en kort gennemgang af status på punkter og kommende opgaver.  
 
Til næste møde ønsker skolebestyrelsen at drøfte analoge/digitale pauser. 
 
Kasper fortæller næste gang om folkeskolens forandringer. 


